
 

 

 
 

 

Poznań, 2 marca 2021 r. 

 

Zapytanie 

ws. braku zgody miasta na pochód Pokutnego Marszu Różańcowego 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Od mieszkańców dotarła do mnie informacja, iż w tym roku w mieście nie wyrażono 

zgody na organizację pochodu Pokutnego Marszu Różańcowego, choć inne spacery – o skali 

znacznie bardziej masowej – były organizowane. Z tego względu, na prośbę mieszkańców, 

zwracam się więc z uprzejmym zapytaniem, jakie obecnie kryteria są przyjmowane przy 

wyrażaniu zgody na tego typu przemarsze, prosząc jednocześnie o statystyki, ile takich 

inicjatyw łącznie zgłoszono w ostatnim półroczu, ile dopuszczono do organizacji, a ile nie.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 

 

 


